
Zpráva ČTK - Návrh energetické legislativy 
V Senátu České republiky dnes zahájila úvodní přednáškou předsedkyně Senátu paní Libuše 

Benešová seminář „ Veřejná diskuse k návrhům energetické legislativy" pořádaný podvýborem pro 

energetiku Senátu. Seminář byl veden předsedou podvýboru panem Mirkem Topolánkem. 

Na semináři vystoupil ministr životního prostředí pan Kužvart a další vedoucí pracovníci 

Ministerstva průmyslu a obchodu životního prostředí. Na semináři rovněž vystoupili i další senátoři 

a poslanci Parlamentu ČR. Dále pak i čelní představitelé české elektroenergetiky, plynárenství, 

plynárenství a zástupci všech významných zahraničních i českých investorů, kteří již investovali do 

české energetiky, celkem cca 105 účastníků. 

Důležitou část semináře byla přednáška čelných představitelů polské energetiky, kde již od 1.10. t.r. 

funguje liberalizovaný trh. Pan Myslecki a pan Kosturek ukázali nejen pozitiva, ale i největší 

problémy se kterými se musela polská energetika vyrovnat a kterým by se česká energetika mohla 

vyhnout. 

Setkali se opět 2 základní směry - tzv. česká cesta a evropská cesta. Stále přetrvává snaha ochránit 

českou energetiku a co nejdále odsunout liberalizaci. Tyto ochranářské snahy lze nazvat medvědí 

službou, protože ve finále nejvíce poškodí právě českou energetiku. Nelze pochybovat o tom, že 

dopady odkladů bude poškozen český průmysl a české hospodářství jako celek. Tyto otázky byly 

ostře diskutovány v návaznosti nad připravovanou novelou energetického zákona, který je v 

současné době předkládán vládě České republiky. 

Seminář Senátu byl svolán s cílem vyvolat konstruktivní veřejnou diskusi a seznámit nejen 

zákonodárce, ale i širokou veřejnost, s legislativní problematikou energetiky a kontroverzními 

ustanoveními zákona ještě před vlastním projednáváním zákona v obou komorách Parlamentu ČR. 
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